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Sejlklubben København 
 
Referat af bestyrelsesmøde den 16. januar 2025 
 
Til stede: Søren Axelsen(formand), Sten Emborg, Hans Borgstrøm, Dorthe Kjerulf, 
Asbjørn Jørgensen, Morten Petersen, Daniel Bred, Søren Oster (havnefoged), Tony 
Jørgensen 
 
Afbud: Asger Nielsen, Jonas Thing, Martin Frandsen 
 
 
Dagsorden   
 

1. Drøftelse af tiltag for øget tilslutning til Sportsudvalget (Thomas Nathan og 
Carsten Madsen). 

 

Thomas og Carsten holdt et godt oplæg med analyse af sportssejladsafdelingens 
udfordringer med medlemsantal (p.t. 10 sejlere). Udvalget har lavet en strategiplan 
til at bringe antallet op to min 24. med ønske og to J70 både for at opnå holdbar 
kritisk masse. Planen er inspireret af Furesøen sejlklub og indeholder bl.a. 
oprettelse af sportsmodul, som add-on til sejlerskoleuddannelsen.  
I den efterfølgende diskussion med bestyrelsen, blev der lagt vægt på større 
synlighed og interaktion med klubbens majoritet af tursejlere f.eks. et 
kapsejladskursus for tursejler, deltagelse i tirsdagssejlads og info-aften mv.  
Bestyrelsen (Daniel) sender tilbagemelding med mål og forventninger for 2025 og 
2026.  
 

 
2. Formandens orientering 

SKK er nu medlem af Danske Tursejlere. Dette indebærer en række fordele, blandt 
andet deltagelse i diverse kurser mv. De enkelte medlemmer kan selv mod et 
meget beskedent beløb melde sig ind. Steen orienterer medlemmerne. 
VHF- kursus i klubbens regi bliver ikke til noget. Til gengæld opfordres til 
deltagelse i DT’s VHF-kursus den 15-16 marts i Rungsted. Information kommer i 
februarudgave af Gnisten og på klubbens FB. 
 
Sten deltager i DS generalforsamling i marts. 
  
FLID har foreslået en lovpligtig registrering af lystbåde, som den findes i visse 
nabolande.  Formanden udtrykte sit forbehold for dette, da det er uklart hvad en 
sådan registrering kan (mis)bruges til.  Holdningen er bibragt FLID. 

 
3. Status fra udvalgene 

 
Inspireret af det konstruktive præsentationsmøde med Sportsudvalget 
vil bestyrelsen ligeledes invitere de øvrige udvalg til at møde bestyrelsen. Dette vil 
ske som en løbende proces efter afviklingen af generalforsamlingen i 2025, idet 
møderne i februar og marts 2025 primært anvendes til forberedelse af 
generalforsamlingen. 
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a. Pladsudvalget 

Årets pladsfordeling forløber planmæssigt og har fået ros for den gode 
kommunikation. Besvarelse af spørgsmål er dog meget tidskrævende for 
Pladsudvalget. Bestyrelsen foreslår, at der indføres 1 uges svartid for at 
nedsætte belastningen. 
 
Mærkning af alle typer stativer/bukke og registrering sammen med 
medlemsdata (i WinKAS) med sigte på nemmere logistik ved 
bådhåndteringen samt oprydning i stativer og bukke, der ikke er i brug. Oliver 
er ny frivillig, som vil stå for den fysiske opmærkning af stativer på vinter-
pladsen. Stativejerne skal derefter selv registrere dette nummer. Løbende 
opfølgning i forbindelse med bådhåndtering. Peter Kirring og Tony er også 
med i projektet. 
 
Søren A. orienterer i Gnisten om mødet med Jacob Jensen. 

 
 

b. Drifts/hus udvalget: (Skriftlig input fra Jonas)  
Der holdes et møde med kassereren om 2025 budgettet, i lighed med 2024 
mødet. 

  
c. Kommunikationsudvalg: (Skriftlig input fra Jonas)   

Der udsendes et februar-nummer af Gnisten.  
 

d. Sejlerskolen:   
Morten refererede fra sin deltagelse møde i DS. DS stopper som 
kursusudbyder, da de ikke kan leve op til Søfartsstyrelsen habilitetskrav for 
censorer. Aktuelt problem for sejlerskolen at der mangler 100 censorer. 
Alternativ er professionelle udbydere (NAVIDA, Danish Yacht Union) dette 
koste 200- 500kr/ elev.  Sejlerskolen laver en aktionsplan, der sikrer 
censorer til vores elever. 
 

e. Sportsudvalg: se pkt 1 
 

f. Festudvalget:  
50 tilmeldte til januar arrangementet.  Generelt er festarrangementerne gode 
og velbesøgte. Bestyrelsen er nysgerrige på om arrangementerne kunne 
produktudvikles med sigte på de nye og yngre medlemmer. 

 
g. Sikkerhed:  

90% færdige. En mangel er nye oversigtsplancher på hver bro 
(havnefogeden) 
Næste fase (ikke del af sikker havn projektet) er løbende udskiftning af 
stiger. 50.000kr afsættes i 2025 budgettet.  
 

h. Havnefogden:  
Søren påpeger at overgangene på broerne trænger til udskiftning, dette 
lægges i 2025 budgettet. Søren indhenter tilbud. Vrag ved bro 9 vurderes til 
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ikke at være er sødygtig. Der er andre både i betænkelig stand. Søren 
sender oversigt til pladsudvalget, som tager aktion. 
Fremadrettet indføres et fast punkt på dagsordenen til havnefogeden  
 

4. Gennemgang af aktionslisten:  
Opdateret aktionsliste vedlagt. 
 

5. Indkomne forslag til dagsordenen  
Planlægning af generalforsamling: 
Generalforsamlingen holdes torsdag den 10.april  

bestyrelsen vil foreslå Stefan som dirigent. På valg er: Sten (ønsker genvalg), Jonas 
Dorthe, Morten genopstiller. Asbjørn opstiller ikke; som kasserer opstiller Martin Frandsen. 

 
Tony indhenter beretningsbidrag fra udvalgsformændene 

 
6. Økonomi:. 

Fine tal til årsregnskabet: indtægter 4,7 mio , udgifter: 4,9 mio .  Underskuddet: 
230.000kr er mindre med forventet.  
Der arbejdes fortsat med at klarlægge opgaver og fordeling af disse mellem 
kasserer og bogholder. 
 

7. Eventuelt:  
Miljødag i havnen er god ide påpeget af Asger.  Kan evt være en del af 

husudvalgets arbejdsdag. Dette drøftes med husudvalget. 

 

Der er et ønske om gennemgang af klubbens forsikringer. Asbjørn har rundsendt 

en forsikringsoversigt og sender policen vedrørende bådhåndering til Dorthe og 

Søren A. Teksten vedrørende ansvarsfordelingen omkring bådhåndtering tilpasses.  

 

 
8. Næste møder og forplejning  

20. feb, forplejning. Søren HF 
20. marts 
 

 
Referent Tony Jørgensen,  
Sundkrogen.  19 februar 2025 
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Aktion Ansvarlig Ikke 
startet 

Igangværende Fuldført 

Sikker havn – renovering af 
vores redningsudstyr, jvnfør 
rapporten – samarbejde med 
Havnefogeden 

Sten  X  

Frivillighedsaften – et årligt 
arrangement –Hvornår skal den 
afholdes. Måske 10 januar, 
speeddating med udvalg. 
Dernæst introarrangement med 
pladsansøgningsoplysninger. 

Jonas + Asger  
 

X  

Introarrangement til nye 
medlemmer – repræsentanter 
fra udvalgene -  Se ovenstående   

Jonas + Asger  x  

Budget til udskiftning af hegn på 
landpladsen. Der tages dialog til 
Nils igen 

Asbjørn, Hans  x  

Kontrakt med jacob jensen, 
fordelingsnøgle, mere 
vedligehold. Møde med Jeremy 
fra værftet. 

Dorthe  
 

x 

Nyt APCOA skilt med 24 timers 
betaling langs havnekajen . Der 
arbejdes fortsat på at få en SKK 
aftale med  lodsejerne. 

Tony  X  

“PIXI”-instrukser med CC 
Tag dokumenter fra Søren 
Asbjørn føder data til Søren 

Tony  X  

Tryg forsikringsanmeldelse 
Hul igennem til ejer, Skal følges 
op på 

Asbjørn  X  

Nordhavnssøspejdere snak 
Møde arrangeres 

Jonas  X  

Broværter – de skal finds 
Shortliste er lavet, prikkerunde 
har været igang. To fra bro 5 er 
hyret. Vi mangler flere 
fremadrettet. 

Asger  X 
 

 

Sjak forsikringsansvar 
Vi venter til afventning fra den 
pågældende sag er afsluttet. 
Asbjørn finder policen 

Dorthe Asbjørn  X  

Økonomimøde med kvs 
Møde afholdt, referat sendes til 
KVS 

Asbjørn   X 

Adgangskontrolsystem. Der er 
fremsendt tilbud til tidligere HF. 
Dialog med Søren HF tages 

Morten  x  

Opgradering eller udskiftning af 
Beas maskine. Asger har 

Asger  X  
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 undersøgt at Beas er det bedste 
produkt. Det skal afklares mere 
hvad vi skal gøre. 

Få lavet en 
bestyrelsesmailgruppe 

Asger  X  

Stativregister Dorthes 
medhjælpere aktiveres. Ny 
frivillig kaldet Oliver har meldt 
sig. 

 
Tony 

  
X 

 

Møde med kasserer og 
husudvalg om budget 

Asbjørn/Asger/Martin  x  

Plan for censorer til vores 
kommende elever 

Morten  x  

Ny anvarlig for festudvalget   x  

Opdateret 16.januar 2025     


